
Referat 

Styremøte KBHL 2024-02-24 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Jon Rangfred Hansen, Tom Knudsen, 
Svein Rune Berge, Tor Martin Aabol. 
Inviterte gjester: Halvor Grimstvedt 
Fravær: Jon Rangfred Hansen 
Sted: Halvors kontor i Nissedal +Teams 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Økonomi Det forsetter å komme inn innbetalinger etter Bjørns 

purrerunde. Vi har fått 57 innbetalinger siden forrige 

styremøte. Totalt har 448 (430 hytter og 18 andre) 

betalt løypeavgift til en samlet sum av kr. 404.350. 

Dette er 167 flere innbetalinger enn på samme tid i 

fjor.  

Det betyr alt i alt at økonomien er god. 

Bjørn har funnet ut at Sparebanken Sør gir midler til å 

utvikle turstier. Søknadsfristen er 1 mars, så vi har en 

uke på oss. Burde kunne være midler til klopping av 

sommerløyper. Håvard og Bjørn ordner søknad. 

Nissedal Kommune skal dele ut 200.000,- på skiløyper. 

Søknadsfrist 30.3 Håvard og Bjørn ordner søknad. 
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Sommerløyper 
 

Deler av Svåheii rundt må remerkes med maling. 

Hellebrotet-Nystøylnuten er merket, men ligger ikke på 

UT.no. Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Mangler et par skilt. Det er flere våte områder som 

kunne trengt klopper. Utkjøring av materialer i vinter ? 

Ståle ordner utkjøring av materialer til klopper til et 

område på Svåheia og ved Holmvatn. 
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Vinterløyper Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen 
Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2023/24. 

Håvard tar seg med Ståle og Kristian for en befaring før 

årsmøte. Håvard sjekker ut trassen med løypekjører 

Kristian. Ingen fremdrift. 

Skilt for skiløypa i krysset oransj/rød står på feil plass 

etter at løypa ble flyttet. 

 
 
 
 

HN + SN 
 

 
 
SN 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Midlertid utført 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Det er et punkt på 2 milsløypa ved Skålstjønn der 

vannet kommer opp. Kyrkjebbygda AS får oppdrag med 

å felle noen trær for at løypemaskinen kommer over. 

Hele løypenettet må ryddes i kanter. Krokbekk er 

spesielt ille. Lurt å gjøre så mye som mulig mens det er 

snø. Ståle sjekker detaljer med Kristian og Løypelaget 

tar en runde og kvister i påsken. 

Har vært en god vinter med mye snø og mye 

løypekjøring og få klager. 

Det er kjørt Scooterløyper de 2 siste ukene og sporkall 

fungerer bra etter litt innkjøringsproblemer. 

Halvor mener han kjører flere løyper enn avtalt. Han 

skal også ha hugget/ryddet. Håvard sjekker med 

Kløvstad. 

Når vi føler at scooterkjøringen fungerer etter planen, 

må vi informere om dette på hjemmeside og FB.  

Løypekomiteen har hatt 2 møter og befaring. Ikke 

funnet endelig løsning, men ser på muligheter for 

rundløype på Stemtjønn. Husk at kjøring med scooter 

også kan brukes. Skal ha en innstillig i løpet av april. 
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Oppgaver Jon følger opp utbygger Nordstøyl med tanke å bidra 

løypebidrag. 

Buengruppen gikk konkurs i januar.  i januar.  

Nordstøyl AS ble avviklet i november 2023. 

Tomter ikke fradelt på kartverket. 

Dette betyr at her er mye uavklart og hyttemarked er 

dødt. Løypelaget må avvente hva som skjer. 

  

Vedtak Kyrkjebbygda AS får oppdrag med å felle noen trær 

ved Skålstjønn på 2 milsløypa, for at løypemaskinen 

kommer over. 
  

Status fra 
Kyrkjebygda AS 

Det er helt stopp i nybygg, tomtesalg og 

serviceoppdrag. 2023 går mot et betydelig underskudd. 

Minimum bemanning ute i felt er dagens bemanning på 

3 mann. 

De ser det som veldig viktig for videre utvikling på 

Heia, at veien til Bø i Tørrdal blir realisert. Det er startet 

ny saksgang. 

  

Aktivitetsplan Thomas Axelsen er skiinstruktør og kan holde skikurs. 

Ønske er i vinterferien. Håvard har kontakten. 

HN  



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Løypelaget planlegger å arrangere følgende i vinterferie 

uke 8  

- Skikurs på Langemyr 

- Kveldstur med hodelykt til Skornetten. Gjennomført i 

tett tåke med 22 fremmøtte og mange ønsker om 

gjentakelse. 

 
Dato for nytt styremøte ble (i etterkant) satt til 9 april kl 2000 på Teams. 


